
Bestyrelsesmøde d. 17/6-15 

 

1. Skilt. 

Der arbejdes på at få skiltene lavet hurtigst muligt. 

 

2. Drøftet Ren Dag. 

Ren dag var en god succes med fint deltagerantal. 

 

3. Planlægning af sommerfest. 

Der blev nedsat et festudvalg. 

Der blev talt lidt frem og tilbage om, hvad der er 

nemmest i forhold til registrering af tilmeldinger mv. 

Der undersøges muligheder for mad og tilbud indhentes.  

Vi aftalte tid til, hvornår teltopsætning og nedtagning 

skulle ske samt alternativ sted i tilfælde af regn.  

Opgaver blev uddelt. 
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